
STYREMØTE STORHOLMEN  

1.FEB 2022 

TILSTEDE: Snorre, Tor, Heidi, Nils Martin, Jan Tore og Rigmor 

 

SAK 1 

Del til bommen er ankommet. Espen Johnson er på saken. 

 

SAK 2 

Det vil bli en del utskiftinger i styret. Valgkomiteen arbeider med nytt styre. 

 

SAK 3 

Gjennomgang av regnskap og fremlegg av budsjettforslag av Nils Martin. Dette blir også presentert 

på årsmøtet. 

 

SAK 4 

Vi skal søke Inns hytteeierforening om penger til utbedring av vegen på Storholmen. 
Vi har fått pris i fra Tore Berge på 60.000.- på elvegrus. 
Martin skal sjekke pris på knust masse hos Ballhald. 
Elvegrus er dårligere enn knust masse og Aunan sier også at vi må bruke knust masse. 
  
 
SAK 5 

Årsmøte 

-dialog med Inns hytteforening om dato, vi foreslår 1. eller 2.mars 

-årsberetning; 4 styremøter, frosset kloakkledning, ødelagt pumpe og sak på den, naustutbygging 

(saken videre nå ligger hos Statsskog og Verdal kommune), vår- og høstdugnad, trimbingo påskehelga 

(corona-vennlig). 

-Tor sjekker om representant i fra Statskog har anledning til å komme på årsmøtet. 
 

 

Ref Rigmor Wiborg  

 

 

 


